
 

 

 

Referat af generalforsamling den 23. oktober 2017 

 

Kaptajn Niels Erik Jensen bød velkommen til de fremmødte 59  personer . 

1. Valg af dirigent 

Bestyrelsen foreslog Søren Jacobsen, der blev valgt uden modkandidat. Dirigenten konstaterede, at 

generalforsamlingen, ifølge vedtægterne, var lovlig indvarslet og dermed beslutningsdygtig. 

 

2. Kaptajnens beretning for det forløbne år og bestyrelsens tanker om det følgende år. 

Der var ingen spørgsmål til beretningen, der blev godkendt med klapsalver. Beretningen kan ses på 

hjemmesiden. 

3. Kassereren fremlagde regnskabet. 

Kasserer Ib Pedersen gennemgik regnskabet. Regnskabet viste et underskud på kr. 4.831 og en 

egenkapital på kr. 12.426. Seniorklubben har i øjeblikket en venteliste på 25 personer. Kassereren gav 

udtryk for sin bekymring for, om vi vil blive ved at være 100 medlemmer. 

Regnskabet blev godkendt. 

4. Behandling af emner indbragt af medlemmer og bestyrelsen. 

 

1) Bestyrelsens forslag. 

 

Under pkt. 1 i Klubreglerne er bl.a. anført: 

”I Seniorklubben kan optages både mænd og kvinder, der har opnået et spillehandicap på 48.” 

 

Forslag til ændret tekst: 

”I seniorklubben kan optages mænd med et handicap på max 40 og kvinder med et handicap på 

max 43”. 

 

Begrundelse:  

Spillehandicap er afhængig af den bane, der spilles på og det teested der spilles fra: det er handicap 

ikke. Den nuværende formulering er således ikke entydig. Ovennævnte 40 og 43 svarer således til 

handicap 48 på Skoven‐Sletten fra henholdsvis tee 56 og tee 46. 

 

Forslaget fra bestyrelsen blev godkendt. 

 

2) Arne Jacobsen har sendt følgende forslag: 

 

Forslag: 

Jeg foreslår, at 9 huller får samme beløb som 18 huller i præmie ved almindelig mandagsspil. 

 



 

Begrundelse: 

For år tilbage gav man 10,00 kr. for start på 9 huller og 20,00 for start på 18 huller, så ændrede man 

det til et fast beløb for at spare kassereren for besværet med småpenge, det er fint, så mener jeg at 

præmien skal være det samme. 

Det er sjældent, at der udleveres 2 præmier til 9 huller så det kan ikke være derfor, at det ikke er 

samme beløb. 

Der er måske en årsag til at folk ikke spiller 18 huller, men kun 9 huller, sygdom eller lign. 

 

Bestyrelsens supplerende bemærkninger: 

De nugældende regler for præmier er ens for 9–huls‐ og 18‐hulsspillere, men da præmiestørrelsen 

afhænger af antal præmier, bliver der en forskel, da der normalt er væsentlig flere 18‐hulsspillere 

end 9‐hulsspillere. 

Hvis Arne Jacobsens forslag skal tilgodeses, skal præmiestørrelsen for de respektive placeringer 

være ens. 

 

De nugældende præmieantal samt præmiestørrelser fremgår af følgende tabel.  

Antal spillere  Antal præmier  Nugældende præmiebeløb (kr.) 

1‐4 
0  0 

5‐7 
1  25 

8 – 12 
1  40 

13 – 19 
2  40 – 25 

20 – 24 
2  60 – 40 

25 – 35 
3  60 – 40 – 25 

36 ‐ 
5  60 – 50 – 40 – 30 ‐ 25 

 

Præmieantal og præmiestørrelser der tilgodeser Arne Jacobsens forslag kan se ud som i følgende 

tabel. 

Antal spillere  Antal præmier  Nugældende præmiebeløb (kr.) 

1 – 4 
0  0 

5 – 8 
1  60 

9 – 16 
2  60 ‐50 

17 – 24 
3  60 – 50 – 40 

24 – 32 
4  60 – 50 – 40 – 30 

33 ‐ 
5  60 – 50 – 30 – 30 ‐ 25 

Arne Jacobsens forslag blev godkendt ved håndsoprækning. 

 

 

 



3) Ketty og Jørgen Møller har indsendt følgende forslag. 

Forslag: 

Vi vil gerne have taget op til diskussion – om fordelene ved at sende folk ud på Skovens hul 8 og 9 

opvejer ulempen for dem, som faktisk kommer til at gå 2 – 4 huller ekstra. Vi synes at det er 

temmelig ”træls”. 

Bestyrelsens supplerende bemærkninger: 

Forslaget drejer sig om Baglæns gunstart, dvs. start fra hul 1, 18 evt. 17 versus Løbende start fra hul 

1 for 18‐hulsspillere.Baglæns gunstart blev indført for at reducere ventetiden fra første hold til det 

sidste hold kom ind efter spillet. 

Typisk er vi 10 – 12 hold, dvs. ved Baglæns gunstart er der dobbelt start på nævnte 3 huller på de 2 

baner vi spiller og dermed slår sidste hold ud ca. 7 min. efter 1. hold. 

Ved Løbende start vil der være 5 ‐6 hold til start på hul 1 på de 2 baner, dvs. sidste hold slår ud ca.  

28 – 35 min. efter 1. hold. Baglæns gunstart betyder således at ventetiden reduceres med ca. ½ 

time for de sidste hold om morgenen og tilsvarende for de første hold der kommer ind efter spillet. 

Der kom følgende forslag: Når vi spiller Ådalen – Skoven begynder 3 hold på Ådalen og 2 på Skoven 

18 (ingen på Skoven 17.) Endvidere var der forlag om, at hold, der skal ud på hold 18 og evt. 17 

sendes ud som de første hold. 

Bestyrelsen vil se på forslagene. 

5. Valg af bestyrelse og revisorer med suppleanter. 

Bestyrelsesmedlemmer for 2 år: 

Else Dam Mortensen og Gunner Uth Jensen var på valg. Begge blev genvalgt. 

Bestyrelsessuppleant for 2 år:  

Chr. Sørensen. Blev genvalgt. 

Revisor for 2 år: 

Erling Svendsen. Blev genvalgt. 

6. Eventuelt. 

Vedrørende vintergolf: Chr. Sørensen foreslog, at de store huller bevares. 

Vintergolfen starter den 30/10 med mødetid kl. 8.45 med holdsammensætning og spilstart kl. 9.00. 

Der skal tilmeldes på golfbox. 

 

9‐huller bestemmer selv deres starttid. 

 

Dirigent Søren Jacobsen takkede bestyrelsen for arbejdet i årets løb og forsamlingen for god ro og 

orden. 

 

 

 

 

Referent: Else Mortensen 


